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Ustanovni sestanek koordinacijskega odbora 
Sekcije šolskih knjižničarjev SVIZ je bil 12. 
maja 2016. Na njem je bil ustanovljen koor-
dinacijski odbor. Za predsednico Sekcije je 
bila izvoljena Marija Andrejčič (OŠ Dolenjske 
Toplice), člani predsedstva pa so še Nataša  
Kuštrin Tušek (Gimnazija Nova Gorica), 
Marjana Rojnik (OŠ Veržej), Milan Kumer 
(OŠ Majšperk), Urška Ščavničar Cunder (OŠ 
Vodice), Alja Bratuša (OŠ Polzela) in Andreja 
Urbanec (OŠ Orehek Kranj). 
Na sestanku so bile izpostavljene naslednje teme:
• neurejen delovni čas knjižničarjev,
• neovrednoteno delo knjižničarja v vrtcih pri 

OŠ, 
• priznavanje oddelkov podaljšanega bivanja 

v normativ za zaposlovanje knjižničarjev,
• plačilo nagrade skrbniku učbeniškega 

sklada, ureditev dela skrbnika učbeniškega 
sklada,

• opravljanje dodatnega dela – spremstvo, 
dežurstva in drugo delo,

• neurejen odmor med delovnim časom,
• predlog za spremembo normativa: names- 

to 20 oddelkov, 18 oddelkov (2 oddelka na 
razred),

• plačilo/zaposlitev knjižničarjev v srednjih 
šolah – glede na število dijakov,

• napredovanje in priznavanje kvalifikacij v 
vseh knjižnicah (nazivov iz šolstva ni mogo-
če uveljavljati v splošni knjižnici – dejavnost 
kulture in obratno),

• nadomeščanje odsotnih učiteljev (zastoj pri 
rednem delu knjižničarja, delo opravljamo 
po delovnem času),

• delo v času počitnic (nima prostih počitnic 
in izrablja le letni dopust),

• vrednotenje ur izposoje,
• izvedba KIZ-a priznana kot pedagoške ure 

(vključujejo pripravo).

Na sestanku je bil izražen poziv k vključitvi 
predstavnikov iz tistih območnih odborov, ki še 
niso zastopani v Sekciji šolskih knjižničarjev.

Več o sekciji in sestanku si lahko preberete na 
spletni strani SVIZ-a.

Drugi sestanek Sekcije knjižničarjev pri SVIZ-
-u je bil 1. 12. 2016. Glavni tajnik SVIZ-a Bra-
nimir Štrukelj je navzoče seznanil z aktualnim 
dogajanjem glede pogajanj med SVIZ-om in 
MIZŠ-jem. Problematika učbeniškega sklada 
je še vedno odprta točka in ker MIZŠ oktobra 
še ni podalo nobene rešitve, kako s skladom v 
prihodnje, se je SVIZ zavezal, da ministrstvu 
pošlje opomnik, da izpolnijo svoje obljube 
in pripravijo predloge. Govorili smo tudi o 
vprašanju delovnega časa. Pravnica SVIZ-a je 
dejala, da so na vrsti najprej učitelji ter njihova 
opredelitev delovnega časa in razporeditev ur 
skozi celotno šolsko leto. Knjižničarji imamo v 
zakonu opredeljen 8-urni delavnik. Opozorila 
je, da si pogledamo opis nalog knjižničarja, ker 
ponekod prihaja pri teh opisih do anomalij. Če 
je v LDN-ju šole nepravilen opis nalog, je na 
Svet zavoda treba nasloviti predlog za spre-
membo akta. Učbeniški sklad nikakor ne sme 
biti v opisu nalog knjižničarja in ne sme biti 
sistemiziran. 

Predstavljeni so bili tudi trije zapisi, ki so pris- 
peli do predsednice sekcije in v katerih so izpos- 
tavljeni različni problemi šolskih knjižničarjev. 

Zadnja tema, o kateri smo razpravljali na 
sestanku, pa je bil prehod na COBISS, ki je 
predviden v Zakonu in tako neizbežen za 
vse. Izmenjani so bili nekateri primeri dobrih 
praks, kako so se lotili prehoda in kako so  
izvedli prehod. Še vedno je veliko nejasnosti, 
saj MIZŠ, IZUM ali ZRSŠ nobenemu knjižni-
čarju niso posredovali nobene informacije. Ker 
je prehod stvar medresorskega usklajevanja, 
bo treba počakati še nekaj časa, da se stvari 
dogovorijo in potem začnejo udejanjati. 

Predstavnik Mordicoma pa je predstavil tudi 
možnost lažjega prehoda na COBISS. Glede 
tega bo bo moral dati več informacij direktor 
Mordicoma. 
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